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Zápisnica z XIII. Valného zhromaždenia SZV  

konaného 14.8.2021 v Trenčíne 

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou podkladových materiálov k rokovaniu, 

uložených v archíve Sekretariátu SZV. 

 

Program: 

1. Otvorenie XIII. Valného zhromaždenia SZV 

2. Príhovor predsedu SZV a privítanie hostí 

3. Schválenie programu XIII. Valného zhromaždenia SZV 

4. Schválenie zapisovateľa a overovateľov 

5. Voľba mandátovej komisie 

6. Voľba návrhovej komisie 

7. Voľba volebnej komisie 

8. Voľba komisie pre úpravu Stanov SZV 

9. Prezentácia návrhu nových Stanov SZV 

10. Obedná prestávka 

11. Diskusia 

12. Schválenie členstva SZV v BeeLife 

13. Správa návrhovej komisie 

14. Schválenie návrhu a zmien Stanov SZV 

15. Schválenie mzdových prostriedkov pre členov ústredných orgánov zväzu 

16. Schválenie spôsobu stratifikácie pri voľbách členov ÚKRK (do 24.4.2021 v RZ SZV) 

17. Správa mandátovej komisie 

18. Správa volebnej komisie 

19. Schválenie uznesenia XIII. VZ SZV 

20. Záver 
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K bodu 1: Otvorenie XIII. Valného zhromaždenia SZV 

Pred oficiálnym otvorením XIII. Valného zhromaždenia SZV zaznel slávnostný 

pochod SZV. 

 

Valné zhromaždenie otvoril Mgr. Karol Kliment, ktorý predniesol heslo XIII. Valného 

zhromaždenia: „Pri včelárení som sa naučil prírodu poznať a milovať ju viac, ako z kníh 

učených.“ (Ján Amos Komenský). Privítal prítomných delegátov a hostí na XIII. Valnom 

zhromaždení SZV na pôde výstaviska Expo Center v Trenčíne, a zaspomínal aj na priateľov 

včelárov a priateľky včelárky, ktorí už nie sú medzi nami a uctil si ich minútou ticha. 

Následne oboznámil prítomných delegátov, že toto VZ SZV sa koná v zmysle uznesenia 

delegátov XII. Valného zhromaždenia SZV zo dňa 6.4.2019, ktoré uložilo VV SZV úlohu v 

dostatočnom predstihu pripraviť moderné stanovy SZV a schváliť ich na XIII. Valnom 

zhromaždení SZV. Mgr. Karol Kliment oboznámil delegátov s organizačnými pokynmi 

a požiadal prítomných, aby si vypli mobilné telefóny, prihlášku do diskusie a k návrhu 

uznesenia odovzdali do 12,00 hod., pred obedňajšou prestávkou návrhovej komisii. Ďalej 

informoval, že VZ SZV sa bude riadiť platnými internými dokumentmi ako sú súčasné 

stanovy SZV a Rokovací poriadok VZ SZV. Upozornil delegátov, že dostali biele hlasovacie 

lístky a farebné hlasovacie lístky, ktoré sa budú používať v zmysle Rokovacieho poriadku VZ 

SZV a Stanov SZV, prípadne Volebného poriadku SZV a že pred hlasovaním budú vyzvaní, 

ktorým hlasovacím lístkom budú hlasovať. Poprosil delegátov, aby si jednotlivé kraje zvolili 

svojich skrutátorov.  

 

Na záver požiadal o slávnostný príhovor predsedu Slovenského zväzu včelárov, Ing. 

Milana Rusnáka.  

 

 

K bodu 2: Príhovor predsedu SZV a privítanie hostí 

Predseda Slovenského zväzu včelárov, Ing. Milan Rusnák, na úvod privítal a poďakoval 

prítomným delegátom za účasť na XIII. VZ SZV v Trenčíne. 

Vo svojom príhovore spomenul začiatky po zvolení do funkcie predsedu SZV v roku 2019, 

ktoré bolo v problémoch, SZV organizovalo oslavy 100. výročia, ktoré boli skromné, ale 

slušné. Jednou zo splnených úloh bolo dostať včelárstvo do médií, o ktorom sa teraz často 

hovorí. Ďalšou ťažkou úlohou bola transparentnosť SZV a zavedenie účtov vo Fio Banke, kde 

si môžu včelári pozrieť všetky pohyby. 

Predseda SZV spomenul, že v roku 2020 prišiel Covid a v marci 2020 došlo k zákazu 

stretávania sa a nemohli sa tak uskutočniť VČS, táto situácia skomplikovala situáciu 

včelárom, ale aj v domácnostiach. Rok 2020 bol o improvizácii, kedy sme sa učili pracovať 

online na úrovni ZO SZV ako aj VV SZV. Pre včelárov nebol ten rok dobrý ani v medných 

výnosoch, naopak bol hladomor, ktorý tu 30 rokov nebol. Hladomor sa týkal aj celej Európy, 

o čom SZV informovalo aj ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR, ale pomoc 

ani odozva neprišla. Okrem hladomoru nastal aj nový fenomén zmena klímy, nastúp a 

používanie nových pesticídov, ktoré poškodzujú včely. Predseda ďalej informoval delegátov 

o zlom stave v účtovníctve a jeho vykonaných opravách.  

Rok 2021 je rokom rozvoja včelárstva, kde by SZV malo byť finančne stabilné. EÚ nám 

poskytla ďalšiu dotáciu vo výške 440 000,- eur a včelári tak budú môcť nakupovať viac. 
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Prvýkrát v histórii SZV plánuje pomôcť včelárom novou dotáciu pre predsedov a tajomníkov, 

kde SZV plánuje na túto činnosť vyčleniť 100 000,- eur, a to do 1000,- eur pre malú 

organizáciu a do 2000,- eur pre veľkú organizáciu.  

 

K bodu 3: Schválenie programu XIII. Valného zhromaždenia SZV 

Mgr. Karol Kliment pred schválením programu predstúpil pred delegátov a predstavil 

pracovné predsedníctvo XIII. VZ SZV navrhnuté VV SZV v zložení Mgr. Karol Kliment, 

Ing. Milan Rusnák, Ing. Štefan Užák. 

Z delegátov nemal nikto iný návrh na doplnenie predsedníctva a Mgr. Karol Kliment dal 

hlasovať bielym lístkom za schválenie pracovného predsedníctva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 96  Proti: 0  Zdržal sa: 2 

 

Mgr. Karol Kliment uviedol, že program XIII. VZ SZV obdržali poštou všetci delegáti VZ 

SZV a požiadal prítomných, či má niekto návrh na doplnenie bodu programu. 

O slovo sa prihlásil Ing. Dušan Holík s návrhom na doplnenie bodu programu a to hlasovanie 

o dôvere predsedovi SZV.  

O slovo sa prihlásil Mgr. Miroslav Rovniak s návrhom na preverenie možnosti hlasovania aj 

delegátmi, ktorí nie sú predsedami a tajomníkmi ZO SZV, z dôvodu, že nemá vedomosť 

o tom, že pán Ing. Dušan Holík je predsedom alebo tajomníkom ZO SZV. 

 

Predsedajúci požiadal predsedu mandátovej komisie, Miroslava Kozmu, o informáciu o počte 

delegátov na XIII.VZ SZV. Predseda komisie uviedol, že na rokovaní je prítomných 98 

delegátov, z čoho je 94 predsedov alebo tajomníkov a 4 delegáti, ktorí majú mandát od ZO 

SZV. Mandátna komisia odporučila predsedníctvu dať schváliť delegátom VZ SZV, aby títo 4 

delegáti mohli hlasovať na dnešnom VZ SZV na základe mandátu z VČS ZO SZV. 

 

Predsedajúci dal na základe odporúčania návrhovej komisie schváliť delegátom VZ SZV, ako 

najvyššiemu orgánu, možnosť hlasovať delegátom, ktorých si zvolila ZO SZV a dala im 

mandát na výročnej členskej schôdzi.  

 

Predsedajúci dal hlasovať na doplnenie tohto bodu programu bielym lístkom. 

 

Hlasovanie: 

Za: 94  Proti: 1  Zdržal sa: 3 

 

Predsedajúci na základe hlasovania uviedol, že VZ SZV je uznášaniaschopné.  

 

Predsedajúci na základe uznášaniaschopnosti VZ SZV dal hlasovať o návrhu Ing. Dušana 

Holíka, na doplnenie bodu programu a to hlasovania o dôvere predsedovi SZV. 
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Predsedajúci dal hlasovať na doplnenie tohto bodu programu bielym lístkom. 

Hlasovanie: 

Za: 28  Proti: 70  Zdržal sa: 1 

 

Mgr. Karol Kliment konštatoval, že návrh na doplnenie do programu na základe hlasovania 

delegátov neprešiel. 

 

Predsedajúci opäť požiadal prítomných, či má niekto návrh na doplnenie bodu programu. 

Z delegátov nemal nikto iný návrh na doplnenie bodu programu a predsedajúci dal hlasovať 

bielym lístkom za schválenie programu XIII. VZ SZV bez zmien. 

 

Hlasovanie: 

Za: 98  Proti: 0  Zdržal sa: 1 

 

 

K bodu 4: Schválenie zapisovateľov a overovateľov 

Predsedajúci predstavil zapisovateľa a overovateľov zápisnice navrhnutých VV SZV. 

Navrhnutí sú: za zapisovateľa vedúci sekretariátu SZV Ing. Jozef Čápek, PhD., a za 

overovateľov František Mareček, Ing. Peter Trnka, Ing. Peter Beták, PhD. 

Z delegátov nemal nikto pripomienky a návrhy na doplnenie, a tak Mgr. Karol Kliment dal 

hlasovať bielym lístkom za schválenie zapisovateľa a overovateľov. 

 

Hlasovanie: 

Za: všetci  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 5: Voľba mandátovej komisie 

Predsedajúci predstavil členov mandátnej komisie navrhnutú VV SZV v zložení: 

Predseda: Miroslav Kozma (KE) 

členovia: 

Ing. Daniel Kaplán (BA) 

Ján Sabol (PO) 

Ing. Peter Manzela (NR)  

Ivan  Štefánek (TN) 

Milan Kuľovský (ZA) 

Ing. Ján Engelman (TT) 

Pavel Hruška (BB) 

Predsedajúci vyzval plénum o doplnenie návrhov. Z delegátov nemal nikto žiadne návrhy ani 

pripomienky, predsedajúci dal hlasovať bielym hlasovacím lístkom, či prítomní delegáti VZ 

SZV súhlasia s návrhom obsadenia mandátovej komisie. 

Hlasovanie: 
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Za: 98  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Mandátová komisia XIII. VZ SZV bola zvolená. 

 

K bodu 6: Voľba návrhovej komisie 

Predsedajúci predstavil členov návrhovej komisie navrhnutých VV SZV v zložení:  

Predseda: Ing. Štefan Užák 

Členovia: 

Ing. Gabriel Nemčík (PO) 

Ing. Jozef Čápek, PhD. (NR) 

Radovan Slávik (TN) 

Ing. Ivan Maťuga (ZA) 

Ing. František Hájik (TT) 

Ing. Dušan Holík (BB) 

 

Predsedajúci vyzval plénum o doplnenie návrhov. Z delegátov nemal nikto žiadne návrhy ani 

pripomienky. Predsedajúci dal hlasovať bielym hlasovacím lístkom, či prítomní delegáti VZ 

SZV súhlasia s návrhom obsadenia návrhovej komisie. 

Hlasovanie: 

Za: 98  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Návrhová komisia XIII. VZ SZV bola zvolená. 

 

K bodu 7: Voľba volebnej komisie 

Predsedajúci predstavil členov volebnej komisie navrhnutých VV SZV v zložení:  

Predseda: Gabriel Foťko 

členovia: 

František Mareček (BA) 

Mgr. Rastislav Prochádzka (NR) 

Anton Kováč (TN) 

Ing. Pavol Habán (ZA) 

Ing. Miloš Pagáč (TT) 

Milan Biroščák (KE) 

Mgr. Miroslav Rovňák (BB) 

 

Predsedajúci vyzval plénum o doplnenie návrhov. Z delegátov nemal nikto žiadne návrhy ani 

pripomienky, predsedajúci dal hlasovať bielym hlasovacím lístkom, či prítomní delegáti VZ 

SZV súhlasia s návrhom obsadenia volebnej komisie. 

Hlasovanie: 

Za: 98  Proti: 0  Zdržal sa: 0 
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Volebná komisia XIII. VZ SZV bola zvolená. 

 

K bodu 8: Voľba komisie pre úpravu Stanov SZV  

Predsedajúci predstavil členov komisie pre úpravu Stanov SZV navrhnutých VV SZV 

v zložení:  

Predseda: Ing. Zuzana Juríčková, PhD.  

členovia: 

Jánošík Štefan (BA) 

Ing. Peter Beták, PhD. (PO) 

Ing. Miroslav Kardoš (TN) 

Ing. Ján Vasiľ (ZA) 

Ing. Pavol Fedorík (KE) 

Ing. Ivan Štubňa (BB). 

Predsedajúci vyzval plénum o doplnenie návrhov. Z delegátov nemal nikto žiadne návrhy ani 

pripomienky, predsedajúci dal hlasovať bielym hlasovacím lístkom, či prítomní delegáti VZ 

SZV súhlasia s návrhom obsadenia komisie pre úpravu Stanov SZV. 

Hlasovanie: 

Za: 99  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Komisia pre úpravu Stanov SZV bola zvolená. 

Predsedajúci sa poďakoval prítomným delegátom za hladký priebeh volieb do jednotlivých 

komisií a vyzval členov zvolených komisií, aby začali pracovať. 

 

K bodu 9: Prezentácia návrhu nových Stanov SZV 

Predsedajúci požiadal predsedkyňu komisie pre úpravu Stanov SZV, aby predniesla návrh 

zmeny v návrhu na úpravu Stanov SZV. 

Ing. Zuzana Juríčková, PhD. informovala delegátov, že návrh Stanov SZV bol každému 

delegátovi v predstihu v písomnej forme doručený, preto ho celý čítať nebude. Predstavila 

úpravy Stanov SZV, ktoré sa týkajú napr. poskytovania odbornej a právnej pomoci členom, 

ochrany životného prostredia, spolupráce s vysokými školami, vedy a výskumu, využitie 2% 

z daní, ukončenia členstva nezaplatením členského príspevku, preukázania bezúhonnosti pri 

voľbách do funkcií, možnosti elektronického hlasovania formou per rollam, zániku 

predstavenstva SZV, možnosti zvolania mimoriadneho VZ SZV, určenia mzdových 

podmienok pre funkcionárov SZV, úpravy počtu členov VV SZV. Predsedkyňa požiadala 

tých, čo prednesú návrhy v diskusii, aby nehovorili len, že sú proti, ale aby priamo 

naformulovali aké paragrafové znenie navrhnú, aby nedošlo k nesúladu so Stanovami SZV. 

Predsedajúci požiadal delegátov, aby odovzdali svoje návrhy k zmene stanov a k návrhu na 

uznesenia VZ SZV, ktoré je potrebné odovzdať predsedovi návrhovej komisii pred obednou 

prestávkou. Následne vyhlásil obednú prestávku, po ktorej sa bude pokračovať bodom 

programu č. 11, diskusiou. 
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K bodu 10: Obedná prestávka 

K bodu 11: Diskusia 

Predsedajúci odovzdal slovo predsedovi návrhovej komisie, Ing. Štefanovi Užákovi, aby 

zhrnul koľko prišlo diskusných príspevkov,  ktoré diskusné pripomienky boli zaradené do 

diskusie a ktoré nezaradili do diskusie, pretože sa netýkali priamo stanov, a na ktoré sa 

odpovie do 30 dní príslušným orgánom zväzu.  

Predseda návrhovej komisie informoval delegátov, že sa do diskusie prihlásilo 23 diskusných 

príspevkov, z toho 10 diskusných príspevkov sa týkalo schválenia návrhu Stanov SZV 

v takom znení, ako bol predložený delegátom VZ SZV, 3 diskusné príspevky sa týkali 

vyvodenia osobnej zodpovednosti bývalých členov VV SZV s odvolaním z funkcie, 7 

diskusných príspevkov sa týkalo návrhu zmien stanov, 1 príspevok sa týkal návrhu do 

uznesenia VZ SZV, 2 príspevky sa netýkali Stanov SZV a komisia ich nezaradila do diskusie 

a 1 príspevok bol doručený po termíne.   

Predsedajúci predniesol návrh, aby diskusný príspevok trval 5 minút a faktická poznámka 

trvala 1 minútu. 

Predsedajúci dal o tomto návrhu hlasovať bielymi lístkami. 

Hlasovanie: 

Za:  96  Proti: 2  Zdržal sa: 1 

 

S diskusným príspevkom vystúpili: 

Ing. Dušan Holík, ZO SZV Poniky Huta predstúpil pred delegátov a preniesol svoj 

diskusný príspevok k návrhu na úpravu Stanov v §3, §9, §15, §16, §17, §24, §25, §28, §29.  

§9 Organizačná štruktúra zväzu, zväz sa člení na základné organizácie, ústredné orgány 

a regionálne zložky. Rozložiť ústredné orgány a regionálne zložky na dve časti, bod dva RZ 

a tri ústredné orgány.  

§16 je zapracovaná naša zmena, že VZ SZV tvoria delegáti ZO SZV, nie len tajomník 

a predseda. 

§16 písm. e) VV SZV tvorí 8 členov za jednotlivé regióny VÚC, ÚKRK SZV tvoria 8 

členovia za jednotlivé kraje tak, ako je to u VV SZV.  

§16 nesúhlasím s písmenami j, k l, m, s tým odmeňovaním, nemôže byť odmeňovaný vedúci 

sekretariátu alebo tajomník plne platený aj plne platený predseda. 

§17 VV SZV navrhujem v bode 1, predseda SZV je rotujúca funkcia každých 6 mesiacov 

dochádza k výmene za iného člena VV SZV, tzn. že členova VV SZV za jednotlivé kraje sa 

budú striedať po pol roku, takto to funguje vo Švajčiarsku, takto funguje EÚ, po 6 mesiacoch 

sa mení predsedníctvo. 

Doplniť VV SZV v §17 o bod 5, hlasovanie vo VV SZV má odzrkadlovať silu členskej 

základne v regióne, preto by mal mať zástupca RZ SZV pri hlasovaní vo VV SZV taký počet 

hlasov, ktorý zodpovedá počtu členov ZO SZV v danom regióne. Navrhujem rovnaký princíp 
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ako je na VZ SZV, teda 1 hlas na každých 50 členov zo všetkých ZO SZV v kraji. 

Navrhujeme aplikovať rovnaké pravidlo aké je v § 16 ods. 3 aj pre zástupcu RZ SZV vo VV 

SZV.  

§24 ÚKRK SZV má 8 členov a na prvom zasadnutí si volí zo svojich radov predsedu.  

§25 Rozhodcovská komisia. Upozorňujem, že tá RK má veľkú silu, v minulosti RK bola pod 

ÚKRK SZV. 

§28 Právne úkony a zastupovanie, na platnosť rozhodnutia orgánov zväzu je potrebná 

nadpolovičná väčšina prítomných členov. V starých stanovách bol predtým ďalší paragraf, že 

orgán je uznášaniaschopný vtedy, keď je prítomná nadpolovičná väčšina členov orgánov, toto 

vypadlo, tzn. že sa nemusí stretnúť nadpolovičná väčšina členov orgánov, orgán je aj VV 

SZV, ale keď sa stretnú traja členovia toho orgánu môžu prijať rozhodnutie, ktoré je v zmysle 

stanov.  

§29 zánik zväzu, je tam nový odstavec 3, pri zániku zväzu sa majetok zväzu rozdelí 

likvidačnou komisiou medzi jednotlivé ZO SZV podľa aktuálneho počtu členskej základne. 

Mali by sme sa vrátiť k pôvodnému textu, ktorý bol v stanovách – pri zániku zväzu podľa §24 

týchto stanov, vykoná majetkové vysporiadanie likvidačná komisia menovaná VZ SZV podľa 

všeobecne platných predpisov a uznesenia VZ SZV. Je tam rozdiel v tom, že majetok, čo má 

SZV sme nejakým spôsobom zdedili a v minulosti patril všetkým včelárom Slovenska. 

V podstate majetok, ktorý zostane by mal byť použitý pre nástupnické organizácie, ktoré 

vzniknú na pôde SZV a nie rozdelený medzi nejaký zostatok členov, ktorý bude v poslednej 

fáze tvoriť členskú základňu. 

Ing. Pavel Fiľo, ZO SZV Banská Bystrica predstúpil pred delegátov a na začiatku sa 

vyjadril prečo chce, aby hlasovanie vo VV SZV bolo podľa váhy krajov. SZV dostáva dnes 

príjmy podľa počtu včelstiev z EÚ, čiže tie majú prechádzať na regióny, tak isto dostáva 

4,00€ na opeľovaciu činnosť, ale to je iná platba, mimochodom v Čechách je to 8,00€. 

Momentálne sa tá koordinácia pomoci a to prerozdeľovanie tých európskych peňazí deje 

na sekretariáte v Bratislave a je dosť slabé zapojenie predsedov krajov, a skoro žiadne 

ohodnotenie funkcionárov základných organizácií, ktorí robia prvotné kroky v tej koordinácii. 

Pritom mzdové náklady zväzu neustále stúpajú. Keď sa pozriete na rozpočty, tak zistíte ako 

stúpla od roku 2018, 2019, 2020 celková réžia na zväze. Tu sa používajú peniaze z členského 

zhruba 200 000,00€ a ďalších 150 000,00€ z európskych peňazí. Keď sa pozriete na tabuľku 

krajov a vidíte počet členov, tak tu vidíte, kto z ktorého kraja má nad 10% členov a nad 10% 

včelstiev. Tí by mohli úplne samostatne pristupovať k tým európskym peniazom tak, ako 

pristupuje asociácia, tým nechcem nikoho nahovárať na nič. Ďalšia tabuľka hovorí, že keby 

sme uplatnili spravodlivosť, tak toto by mal dostať každý kraj. Pretože peniaze z únie 

prichádzajú na včely, toľkoto je násobený príspevok na včelstvo krát počet včelstiev v kraji. 

V skutočnosti dostávajú kraje toľkoto, tam sú zarátané mzdy v jednotlivých oblastiach, 

technická pomoc, liečivá a prehliadky, nie je zarátané vzdelávanie a ďalšie veci. Keď to dáme 

do súvisu tak zistíme, že okrem bratislavského kraja sú všetci stratoví, dostávajú  oveľa menej 

ako im prináleží z európskych peňazí. Kedysi za prvého Slovenského štátu bol SZV 

v Prievidzi, Novacký ho odtiaľ riadil a nebol problém, proste peniaze za včelstvá sa používajú 

na mzdy v Bratislavskom kraji. Keď si to zoberieme v číslach, tak tie červené položky sú 
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práve tie, ktoré sú rozdielom medzi tým, čo by prináležalo tomu kraju, ale nakoniec o toľko 

menej dostane. Návrh do stanov - zjednotiť hlasovanie vo VV SZV z VZ SZV tým kľúčom, 

že regióny s vyšším počtom včelstiev získajú možnosť prerozdeľovať pomoc na  včelstvá, 

akoby taký malý rozpočet si kraj urobí a čo je najdôležitejšia vec z tých červených vecí sa 

môžu prerozdeliť kraje na základné organizácie dohodou podľa výkonu koľko jednotlivá ZO 

SZV urobila technickej pomoci, koľko peňazí prerozdelila, ja neviem vo výške 7-8% 

tajomníkovi by sa urobila dohoda, lebo teraz robia skoro zadarmo.  

Faktická pripomienka Adam Sádovský – ja sa pýtam, komu slúžia dievčatá na sekretariáte. 

Slúžia mne, Lackovi, Antonovi, Danielovi, Rudkovi, Tomášovi, chlapci zlatí, tieto dievčatá 

slúžia všetky nám, starajú sa o naše dotácie, o peniaze, aby nám šli a sekretariát fungoval. Ak 

zarátate mzdy týchto dievčat do Bratislavského kraja je to nefér, je to nekorektné, nepatrí to 

tam, pretože tieto peniaze, ktoré idú na dievčatá, opakujem, slúžia nám všetkým. Ešte sa 

pridám k p. Holíkovi, bohužiaľ žijeme v inej spoločnosti, rotujúce predsedníctvo, čestné 

predsedníctvo, pán kolega, nie je to reálne.  

Faktická pripomienka Tomáš Blaškovič – peniaze, ktoré idú na včely alebo včelárom  sú 

rozdelené vo forme dotácie na opeľovaciu činnosť, kde je tá dotácia úplne rovnaká nech žijem 

kdekoľvek v rámci Slovenska, a potom sú to financie, ktoré sú cez program rozvoja 

včelárstva, kde sú jednotné pravidlá pre všetky kraje, pre všetkých včelárov, každý má 

možnosť uplatniť si dopredu nejaký plán, čo chce nakúpiť alebo realizovať a podľa rovnakých 

pravidiel pre celé Slovensko, pre Stropkov, Bratislavu, Banskú Bystricu, Žilinu, každý máme 

rovnaké šance a rovnakú možnosť financie čerpať. Čiže, ak všetky tieto financie sú v tomto 

jednom grafe podľa mňa miešate jablká s hruškami. 

Faktická pripomienka Ing. Pavel Fiľo – ak by sme dievča zo sekretariátu nahradili 

polovičným úväzkom dievčaťa napr. v Prešove a druhou časťou úväzku predsedu RZ SZV 

v Prešove, výsledok finančný je ten istý, ale tie peniaze pôjdu do Prešovského kraja. 

Faktická pripomienka Ing. Jozef Čápek – pripomenul delegátom, že riešime stanovy SZV 

a v stanovách  nemôžem miešať  peniaze z NP a dať si ich do stanov, že kto koľko bude 

čerpať, je to neprofesionálne, pretože to sú dotácie z európskeho programu. My máme 

stanovy o tom, čo chcem robiť, prečo sme sa združili, v čom chceme napredovať atď. 

Prerozdeľovanie finančných prostriedkov zakotviť do stanov je nezmysel, pretože náhodou sa 

zmení NP a potom čo budeme robiť, peniaze sa nedajú deliť na regióny ako také, ktoré sú 

z NP. Tak isto aj peniaze pre predsedov a tajomníkov nie sú predmetom v stanovách, tie sú 

napísané v smernici o výbere členského príspevku, kde si vyberiete členské a z tých 

členských príspevkov si zaplatíte predsedu, tajomníka, to všetko máme.  

Faktická pripomienka Ing. Dušan Holík – dve poznámky. Jedna poznámka, všetky 

organizácie, inštitúcie v spoločnosti fungujú podľa toho, koľko platíte máte aj podiel na 

rozhodovaní, nemôžete chcieť, aby východné Slovensko a stredné Slovensko sa skladalo na 

niečo, o čom sa bude rozhodovať v Bratislave a jeho zástupcovia vo VV SZV to nemôžu 

ovplyvniť. Druhá vec, čo sa týka tých 8 dievčat, ja by som bol radšej keby v každom kraji 

bolo jedno dievča, lebo to dievča by možno stálo v Rimavskej Sobote  400€ a v Bratislave 

stojí 1 200€, čiže ročne by sme na prevádzke možno ušetrili 100 000€, však je lacnejšia 

kancelária v Rimavskej Sobote ako v Bratislave.  
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Faktická pripomienka Ing. Pavel Fiľo – Pán Holík je to trochu zložitejšie. Na to, aby ste 

zaškolili pracovníka to chvíľu trvá. Druhý problém je tzv. výmena informácií, ja nehovorím, 

že sekretariát musí byť v Bratislave, to nie je podstatné. Podstatné je to, že tí ľudia keď 

spolupracujú vymieňajú si informácie, komunikujú spolu, vy nemôžte mať len tak jedno 

dievča tam, druhé tam, tretie tam, a v dnešnej dobe možno áno, pokiaľ všetky vedia robiť so 

Zoomom, aj tak osobné stretnutie je jednoduchšie. Ja robím na diaľku, ja toto poznám, je to 

zložitejšie, ale nebudem brať vám váš názor.  

Faktická pripomienka Ing. Milan Rusnák – pán priateľ, ktorý predkladal to rotujúce 

predsedníctvo, v regióne Banská Bystrica ste slobodný, prečo nerotujete teraz. Môžete si 

každý štvrťrok urobiť voľby, urobiť si nového predsedu a môžete rotovať až do nového VZ 

SZV, toto je jednoducho absurdita. Pavol Fiľo, tie tabuľky čo si ukázal sú doslova demagógia, 

pretože v krajoch, ktoré si pozriete, počet včelárov a včelstiev nevyčerpali tú dotáciu, ten 

podiel, ktorý im prináleží, nikto im to neberie, nekráti, takže včelári môžu slobodne čerpať 

tieto peniaze. Každý včelár aj z Hnúšte aj z Bystrice má také isté práva ako majú bratislavskí. 

Čo sa týka prenájmu, že je lacnejší v Rimavskej Sobote. Vážení odporúčam naozaj si 

naštudovať zväz, veď zväz má vlastný sekretariát, kde sa nič neplatí, to ideme ďalšie náklady 

platiť na nejaké kancelárie po celom Slovensku? Obraciate tento zväz na nejakú inštitúciu, 

ktorá upiera práva, veď v tých dotáciách predsa členovia, keď si pošlú žiadosť, nikto im to 

nezastaví, to plánovanie dotácií ide z celého Slovenska. Najviac sníva Banská Bystrica, z toho 

čo si nasnívajú, naplánujú, skutočne kúpia iba cca 4%, a to je iba o ekonomickej sile, ale nikto 

neberie Bystrici ich podiel, oni si ich jednoducho ani nevyčerpali, toto je spravodlivé. O čo tu 

ide? Ide tu iba o obyčajnú moc, pretože cez dotácie sa chcú dostať v hlasovaní na VV SZV, 5 

krajov, keď zahlasuje, tak 3 kraje nemôžu vôbec nič. Ja sa pýtam, Pavel Fiľo, ten zástupca 

kraja donesie do VV SZV štyrikrát väčší rozum a mozog, štyrikrát viac návrhov, smerníc 

a usmernení? Ani teraz to tak nie je. Takže nech to zostane ako teraz jeden hlas vo VV SZV. 

Nemôžeme ísť týmto systémom, jeden člen VV  SZV potom má mať následne aj väčší výkon. 

Faktická pripomienka Mgr. Karol Kliment – mňa zvolilo za poslanca 1000 ľudí, iného kolegu 

iba 40 ľudí, chcete povedať, že ja budem na mestskom zastupiteľstve mať 25x silnejší hlas, 

vôbec tak nefunguje. My si mýlime pojmy demokracie s anarchiou. Keď ma raz zvolili do VV 

SZV, kde je 9 ľudí, bude sa hlasovať iba hlasom, že mám jeden hlas, pretože budeme umelo 

vytvárať spoločnosti, kde sa bude spočítavať, poď k nám budeme silnejší. Takto to funguje 

všade na Slovensku. 

Faktická pripomienka Mgr. Miroslav Rovňák – požiadal, aby sa dodržiavalo stanovených 5 

minút a 1 minúta na faktickú poznámku, inak tu budeme nocovať.  

Faktická pripomienka Kováč Anton – vyjadril nespokojnosť k hlasovaniu s bielymi lístkami. 

Ing. Ján Engelman, ZO SZV Galanta predstúpil pred delegátov a predniesol svoj diskusný 

príspevok k návrhu na úpravu Stanov v §24 Ústredná kontrolná a revízna komisia, aby ÚKRK 

SZV mala 9 členov, ktorá sa skladá z predsedu ÚKRK a 8 členov ÚKRK SZV. Predsedu 

volia delegáti VZ SZV a členov ÚKRK SZV volia delegáti regionálnych zložiek. Vypustiť 

vetu – zástupcu za Západoslovenský kraj volia delegáti Trenčianskej zložky, Bratislavskej 

zložky, Nitrianskej zložky a Trnavskej zložky. Zástupcu Stredoslovenského kraja volia 

delegáti Žilinského a Banskobystrického kraja. Zástupcu Východoslovenského kraja volia 
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delegáti Košickej zložky a Prešovskej zložky. Pokračovanie tohto odstavca zostáva tak, ako je 

to navrhované. Zdôvodňujem to nasledovne – každý kraj má zastúpenie vo VV SZV, keď má 

každý kraj právo riadiť, musí mať každý kraj právo aj kontrolovať.  

Ing. Jozef Čápek, PhD., ZO SZV Nitra predstúpil pred delegátov a predniesol svoj diskusný 

príspevok na úpravu Stanov v §5 bod 2 písm. d) kde navrhol zmenu platenia členského 

príspevku vo výške 15,- eur za člena, a že by sa už neplatilo na počet včelstiev. Vysvetlil, že 

by sa tak uľahčila práca predsedov a tajomníkov pri vyberaní členského príspevku a nemuselo 

by sa prihliadať na počet včelstiev v CEHZ ale len na počet členov. Uviedol, že včelár má na 

jeseň 30 včelstiev ale pri vyberaní členského už má len 10 včelstiev a nechce uhradiť členské 

za viac včelstiev. 

Ing. Jozef Čápek, PhD., ZO SZV Nitra predstúpil pred delegátov a preniesol svoj diskusný 

príspevok na úpravu Stanov v §13 bod 12 písm. a) kde vysvetlil delegátom, keďže ich tvoria 

predsedovia a tajomníci ZO SZV, že v zmysle zákona č. 89/1990 Zb. v znení neskorších 

predpisov musí výbor ZO SZV do 7 pracovných dní písomne oznámiť Sekretariátu SZV: 

Zmenu údajov organizačnej jednotky (ZO SZV, RZ SZV) t.j. názov, adresu sídla, 

identifikačné číslo organizácie, meno, priezvisko, adresu trvalého pobytu, dátum narodenia a 

rodné číslo fyzickej osoby oprávnenej konať v mene organizačnej jednotky. Tieto zmeny je 

preto potrené oznámiť Sekretariátu SZV do 7 dní, pretože štatutárny orgán združenia (SZV) je 

povinný do 15 dní oznámiť ministerstvu vnútra zmenu údajov o organizačnej jednotke, ktorá 

koná vo svojom mene. 

Milan Janco, ZO SZV Púchov predstúpil pred delegátov a predniesol svoj diskusný 

príspevok k návrhu na úpravu Stanov SZV. Koncepcia SZV bola robená vždy tak, že bol silný 

sekretariát, silný tajomník a predseda, ktorý zastrešoval všetky veci ohľadom rokovania 

a robil na polovičný úväzok, my chceme toto meniť a nemáme ani v stanovách, že sme 

umožnili zamestnávať predsedu a ostatných vecí. K §16 som za to, aby ÚKRK SZV zostala 9 

členná. K §16 bod 7 písm. j), k), l) m) kde ja mzda predsedu, podpredsedu navrhujem zlúčiť 

do jedného a navrhujem tam napísať – schvaľuje predsedovi SZV, podpredsedovi SZV, 

predsedovi ÚKRK SZV a čelnom VV SZV a členom ÚKRK SZV mzdu podľa priemernej 

mzdy národného hospodárstva SR za predchádzajúci rok s násobkom podľa uznesenia z VZ 

SZV, funkciu môžu vykonávať na základe dohody o pracovnej činnosti v zmysle zákonníka 

práce, to tu nemáme nikde zakotvené, v podstate nikto nemôže robiť vo zväze. Sme za to, aby 

sme hlasovali vo VV SZV podľa členskej základne, má to viacero aspektov, viacero vecí ako 

povedal Pavel Fiľo, toho istého názoru sme my za Trenčiansky kraj, stále doplácame na kliku 

bratislavsko, trnavsko, nitriansku, ktorá prehlasuje nás vo všetkom. V § 17 doplniť – 

hlasovanie členov VV SZV je v súlade s členskou základňou (ako hlasovaním na VZ SZV), 

konkrétny člen VV SZV za príslušný región má hlasy podľa členskej základne v danom 

regióne. Hlasuje sa kľúčom jeden hlas na 50 členov, za každých začatých 50 členov má ďalší 

hlas. Predseda SZV má počet prislúchajúci priemeru všetkých hlasov 8 zástupcov 

jednotlivých krajov. Počet hlasov sa aktualizuje k 1.3. daného kalendárneho roku. 

Zdôvodnenie - spravodlivejšie rozdelenie regiónov a spravodlivejšie hlasovanie. V § 18 

navrhujeme zmeniť názov vedúceho sekretariátu na tajomníka zväzu ako aj v ďalších bodoch. 

V §24 9 členov, 8 členov ÚKRK. V §24 kde sa zakazuje robiť bývalým členom v ďalších 
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funkciách, je to diskriminácia, rozpor s §5 práva a povinnosti člena, takže to navrhujem 

vyhodiť.  

Ing. František Hájik, ZO SZV Trnava predstúpil pred delegátov a preniesol svoj diskusný 

príspevok, ktorý mali aj ďalší 2 delegáti so žiadosťou o vyvodenie disciplinárnych opatrení 

a osobnú zodpovednosť bývalých členov VV s odvolaním z funkcie podľa uznesenia č. 27 

z XII. VZ SZV. Dodnes neviem výsledok uznesenia č. 27. Spýtal sa predsedu ÚKRK SZV 

Ing. Jaroslava Zhorelu, kedy plánovali predniesť výsledky nie len kontrol ale aj dôsledné 

doriešenie tohto problému. Ing. Jaroslav Zhorela odpovedal, že toto je predmetom riadneho 

VZ SZV.   

Ing. Dušan Polák, ZO SZV Šaľa predstúpil pred delegátov s diskusným príspevkom k 

vyvodeniu disciplinárnych opatrení a osobnú zodpovednosť bývalých členov VV s odvolaním 

z funkcie podľa uznesenia č. 27 z XII. VZ SZV. Skonštatoval, že všetko podstatné povedal 

jeho predchodca p. Hájik. 

Ing. Dušan Polák, ZO SZV Šaľa predstúpil pred delegátov a  predniesol svoj diskusný 

príspevok, aby sa návrh Stanov SZV schválil v takom znení, ako bol predložený delegátom 

VZ SZV, čím vyjadril aj vôľu ďalších desiatich delegátov, ktorí odovzdali rovnaký diskusný 

príspevok. 

Ing. Jozef Čápek, PhD., ZO SZV Nitra predstúpil pred delegátov a predniesol svoj diskusný 

príspevok, aby do uznesenia VZ SZV bolo prijaté - novelizovať rokovací poriadok VZ SZV, 

Volebný poriadok SZV, Organizačný poriadok SZV a iné interné dokumenty v zmysle 

novelizácie Stanov SZV. 

Ing. Ladislav Ševčík, ZO SZV Sološnica predstúpil pred delegátov a predniesol svoj 

diskusný príspevok k riešeniu finančného ohodnotenia vedenia SZV. 

Ing. Jozef Čápek, PhD., ZO SZV Nitra predstúpil pred delegátov a predniesol svoj diskusný 

príspevok na úpravu Stanov v §31, aby schválené Stanovy SZV boli účinné od dňa ich 

schválenia VZ SZV.  

Ing. Milan Vavrica, ZO SZV Liptovský Mikuláš predstúpil pred delegátov a predniesol 

svoj diskusný príspevok na úpravu Stanov v §31 k účinnosti a platnosti Stanov SZV. 

Vysvetlil, že delegáti si musia uvedomiť rozdiel medzi účinnosťou a platnosťou Stanov SZV. 

Z toho dôvodu, že dochádza k  personálnym otázkam, pretože všetci sme boli aj 

podpredsedovia zvolení včetne VV SZV, regionálni boli potvrdení, na rovnakú dobu 

a rovnakom VZ, minulom. Schváliť stanovy môžeme, ale účinnosť musí byť pre všetkých 

rovnaká. Nie, že teraz vyhodíme podpredsedov, mne na tom nezáleží, vám poviem osobne, 

ale cítim to ako diskrimináciu. Pokiaľ to urobíme, mám tu členský preukaz, odkladám ho, 

vychádzam zo SZV a riešte si tajomníka. Toto sa nikde nerobí v spoločnosti, že jedného 

budeme diskriminovať na úkor ostatných.  

Faktická poznámka Ján Bartko – chcem sa spýtať pána Čápeka, ktorý navrhol sumu 15,00€ 

do stanov. Neviem koľko máte členov do 10-20 rodín, ale toto členské by členov zabilo, keby 

mali dávať také peniaze na SZV. Keď si zoberieme, že dávame na SZV 0,75€, na regionálnu 

zložku, plus pre ZO SZV, a keby sa navýšilo na týchto 15,00€, v našej organizácií je viacej 

mladých včelárov do 5 -10 rodín a také členské by bolo pre nich likvidačné.  
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Faktická poznámka Ing. Milan Rusnák – k tomu členskému vám na ďalšom VZ SZV 

navrhnem, pamätajte si to, zníženie členského zo 75 centov. Budeme spolu rátať a dáme si ho 

nižšie, pretože možno zväz už nebude potrebovať také členské a možno sa chceme zjednotiť 

s ostatnými organizáciami, ktoré majú to členské nižšie. Poďme hľadať úspory, pretože keď 

sme rozprávali o predsedovi, vedúcom sekretariátu, sekretárky 150 000,00€, zlé prerozdelenie 

ako Pavol Fiľo povedal. Ale aké máme náklady na VV STV a ÚKRK SZV? To je viac ako na 

sekretariát. To členské, si povedzme aké chceme platiť, ale kde chcem ušetriť? Stále mlátime 

do predsedu a tajomníka, ale pozrime sa na ostatné náklady. Takže to členské je otázka. To 

členské je len návrh. 

Predsedajúci ukončil diskusiu a požiadal komisiu pre úpravu stanov SZV o zapracovanie 

pripomienok prednesených v diskusných príspevkov. 

 

K bodu 12: Schválenie členstva SZV v BeeLife 

Predsedajúci dal slovo predsedovi SZV Ing. Milanovi Rusnákovi, aby oboznámil delegátov 

VZ SZV o členstve SZV v BeeLife. 

Predseda SZV informoval, že BeeLife je európska mimovládna organizácia skladajúca 

sa z odborníkov, ktorý majú vplyv na európsky parlament, na európsku komisiu. Organizácia 

patrí medzi najvplyvnejšie organizácie a náš podiel, ktorý tam zaplatíme slúži pre právnikov, 

ktorý lobujú u európskych poslancov, aby sa zmenila legislatíva. Ich hlavnou úlohou je znížiť 

reziká pesticídov na včely, ochrana včiel a biodiverzity. 

 

Predsedajúci dal hlasovať bielymi lístkami o schválení členstva SZV v organizácii BeeLife. 

Hlasovanie: 

Za:  všetci  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

K bodu 14: Schválenie návrhov a zmien Stanov SZV 

Predsedníčka komisie pre úpravu Stanov SZV, Ing. Zuzana Juríčková, PhD., oboznámila 

delegátov, že predložené návrhy na zmenu stanov komisia prerokovala a do Stanov SZV 

zapracovala tie návrhy, ktoré komisia schválila. Tieto prijaté zmeny Stanov SZV predložila 

delegátom VZ SZV.  

Komisia predložila delegátom VZ SZV na hlasovanie len niektoré návrhy a to : 

Predsedníčka dala návrh na hlasovanie o zložení ÚKRK SZV tak, aby ÚKRK SZV tvorilo 9 

členov, bolo zložené z predsedu ÚKRK SZV a 8 členov ÚKRK SZV za jednotlivé kraje.  

Predsedajúci dal hlasovať farebnými lístkami, hlasuje sa 2/3 väčšinou čo predstavuje 179 

hlasov. 

Hlasovanie: 

Za:  262  Proti: 0  Zdržal sa: 8 

Návrh prešiel. 
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Predsedníčka dala návrh na hlasovanie o účinnosti Stanov SZV, aby účinnosť bola od 

dnešného dňa.  

Na základe pripomienky delegáta VZ SZV, predsedajúci odložil hlasovanie o tomto návrhu, 

o ktorom sa bude hlasovať až po schválení Stanov SZV. 

Predsedníčka dala návrh na hlasovanie o úprave znenia §16 bod 3, aby sa hlasovanie vo VV 

SZV vzťahovalo na počet včelárov v konkrétnom kraji, aby sa sila v regiónoch prejavila pri 

hlasovaní vo VV SZV.  

Predsedajúci dal hlasovať farebnými lístkami, hlasuje sa 2/3 väčšinou, čo predstavuje 179 

hlasov. 

Hlasovanie: 

Za:  135  Proti: 97  Zdržal sa: 38 

Návrh neprešiel. 

 

Na záver predsedníčka odpovedala na otázky k neprijatým návrhom do stanov od 

jednotlivých delegátov. Komisia sa zaoberala všetkými návrhmi a požiadala, aby v prípade 

nejasností sa jednotliví delegáti obrátili na svojho zástupcu v komisii pre úpravu Stanov SZV.  

 

Po ukončení prednesených návrhov Stanov SZV a zapracovaní pripomienok dal predsedajúci 

hlasovať farebnými lístkami za úpravu Stanov SZV, kde sa ešte neurčuje platnosť a účinnosť 

Stanov SZV.  

Hlasovanie: 

Za:  223  Proti: 4  Zdržal sa: 41 

Návrh prešiel, Stanovy SZV boli schválené. 

 

Predsedníčka na základe schválenia Stanov SZV dala návrh na hlasovanie o účinnosti a 

platnosti Stanov SZV, aby účinnosť bola dnešným dňom.  

Predsedajúci dal hlasovať farebnými lístkami, hlasuje sa 2/3 väčšinou čo predstavuje 179 

hlasov. 

Hlasovanie: 

Za:  192  Proti: 28  Zdržal sa: 48 

Návrh prešiel, Stanovy SZV sú účinné a platné dňom 14.8.2021. 

 

K bodu 15: Schválenie mzdových prostriedkov pre členov ústredných orgánov zväzu 

Predsedajúci oboznámil delegátov, že na poslednom zasadnutí VV SZV dal ako člen VV SZV 

návrh na mzdové prostriedky pre členov ústredných orgánov zväzu nasledovne: 

• predsedovi SZV mzdu vo výške do 2 násobku podľa §16 ods. 7 písm. j) Stanov SZV 
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• predsedovi ÚKRK SZV mzdu vo výške do 1 násobku podľa §16 ods. 7 písm. k) 

Stanov SZV 

• členom VV SZV mzdu vo výške do 0,6 násobku podľa §16 ods. 7 písm. l) Stanov 

SZV 

• členom ÚKRK mzdu vo výške do 0,25 násobku podľa §16 ods. 7 písm. m) Stanov 

SZV 

 

Predsedajúci na základe otázok a pripomienok oboznámil delegátov o jednotlivých výškach 

mzdy pre jednotlivých členov ústredných orgánov mesačne.  

Predsedajúci dal hlasovať bielymi lístkami za návrh výšky mzdových prostriedkov pre 

predsedu SZV. 

Hlasovanie: 

Za:  79  Proti: 10  Zdržal sa: 8 

Návrh prešiel. 

 

Predsedajúci dal hlasovať bielymi lístkami, za návrh výšky mzdových prostriedkov pre 

predsedu ÚKRK SZV, členov VV SZV a členov ÚKRK SZV. 

Hlasovanie: 

Za:  77  Proti: 8  Zdržal sa: 12 

Návrh prešiel. 

 

K bodu 16: Schválenie spôsobu stratifikácie pri voľbách členov ÚKRK (do 24.4.2021 v 

RZ SZV) 

Predsedajúci na základe nezmenenia počtu členov ÚKRK SZV v prijatých stanovách SZV 

stiahol tento bod z rokovania VZ SZV.  

 

K bodu 17: Správa mandátovej komisie 

Predseda mandátovej komisie, Miroslav Kozma, uviedol, že XIII. VZ SZV je 

uznášaniaschopné a na VZ SZV je prítomných 99 delegátov z celkového počtu 143 delegátov. 

Valné zhromaždenie v zmysle Stanov SZV je uznášaniaschopné, ak z počtu Základných 

organizácií 143 je prítomných 2/3 delegátov, čo je minimálne 96 delegátov, a mohlo byť 

prijaté uznesenie na zmenu Stanov SZV. Pri hlasovaní o zmene Stanov SZV bolo prítomných 

97 delegátov a tento stav sa nezmenil do konca VZ SZV. 

 

K bodu 18: Správa volebnej komisie 

Predsedajúci informoval delegátov, že volebná komisia nezasadala z dôvodu, že neboli volení 

žiadni funkcionári do orgánov zväzu. 
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K bodu 19: Schválenie uznesenia XIII. Valného zhromaždenia 

Predseda návrhovej komisie, Ing. Štefan Užák, vyhlásil, že delegáti XIII. VZ SZV konaného 

v Trenčíne, dňa 14.8.2021 po prerokovaní bodov programu a na základe návrhov 

a pripomienok delegátov prednesených v diskusii, prijali toto uznesenie: 

A: Schvaľuje: 

    

1. Zapisovateľa zápisnice z XIII. Valného zhromaždenia SZV Ing. Jozefa Čápeka, PhD. 

a overovateľov: František Mareček, Ing. Peter Trnka, Ing. Peter Beták, PhD. 

 

2. Predložený program XIII. Valného zhromaždenia SZV bez zmien. 

 

3. Pracovné Predsedníctvo XIII. Valného zhromaždenia SZV v zložení: Mgr. Karol 

Kliment, Ing. Milan Rusnák, Ing. Štefan Užák. 

 

4. Mandátovú komisiu v zložení: 

Predseda: Miroslav Kozma 

členovia: 

Ing. Daniel Kaplán (BA) 

Ján Sabol (PO) 

Ing. Peter Manzela (NR)  

Ivan  Štefánek (TN) 

Milan Kuľovský (ZA) 

Ing. Ján Engelman (TT) 

Pavel Hruška (BB). 

 

5. Volebnú komisiu v zložení: 

Predseda: Gabriel Foťko 

členovia: 

František Mareček (BA) 

Mgr. Rastislav Prochádzka (NR) 

Anton Kováč (TN) 

Ing. Pavol Habán (ZA) 

Ing. Miloš Pagáč (TT) 

Milan Biroščák (KE) 

Mgr. Miroslav Rovňák (BB). 

6. Návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda: Ing. Štefan Užák 

Členovia: 

Ing. Gabriel Nemčík (PO) 

Ing. Jozef Čápek, PhD. (NR) 

Radovan Slávik (TN) 

Ing. Ivan Maťuga (ZA) 
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Ing. František Hájik (TT) 

Ing. Dušan Holík (BB). 

7. Komisiu pre úpravu stanov SZV v zložení: 

Predseda: Ing. Zuzana Juríčková, PhD.  

členovia: 

Jánošík Štefan (BA) 

Ing. Peter Beták, PhD. (PO) 

Ing. Miroslav Kardoš (TN) 

Ing. Ján Vasiľ (ZA) 

Ing. Pavol Fedorík (KE) 

Ing. Ivan Štubňa (BB).  

 

8. Stanovy SZV predložené komisiou pre úpravu stanov so zapracovanými pripomienkami 

delegátov XIII. VZ SZV. 

 

9. Účinnosť a platnosť Stanov SZV dňom ich schválenia t.j. od 14.8.2021. 

 

10. Mzdové prostriedky pre členov ústredných orgánov zväzu nasledovne: 

 

• predsedovi SZV mzdu vo výške do 2 násobku podľa §16 ods. 7 písm. j) Stanov SZV 

• predsedovi ÚKRK SZV mzdu vo výške do 1 násobku podľa §16 ods. 7 písm. k) 

Stanov SZV 

• členom VV SZV mzdu vo výške do 0,6 násobku podľa §16 ods. 7 písm. l) Stanov 

SZV 

• členom ÚKRK mzdu vo výške do 0,25 násobku podľa §16 ods. 7 písm. m) Stanov 

SZV 

 

11. Členstvo SZV v organizácií BeeLife a uhradenie ročného členského príspevku. 

 

12. Správu mandátnej komisie o uznášaniaschopnosti Valného zhromaždenia SZV. 

 

C: Ukladá: 

I. Výkonnému výboru SZV: 

1. Upraviť Rokovací poriadok VZ SZV. 

2. Upraviť Volebný poriadok SZV. 

3. Upraviť Organizačný poriadok. 

4. Upraviť interné dokumenty v zmysle schválenia nových Stanov SZV na XIII. VZ 

SZV. 

5. Spracovať a uzatvoriť zmluvy pre predsedu SZV, predsedu ÚKRK, členov VV SZV 

a členov ÚKRK SZV. 
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6. Predložiť Stanovy SZV na MV SR k potvrdeniu. 

7. Spracovať zápisnicu a rozoslať na ZO SZV, uverejniť na stránke www.vcelari.sk 

a v časopise Včelár do 30.9.2021. 

 

II. Základným organizáciám SZV: 

 

1. Oboznámiť členskú základňu s výsledkami a závermi XIII. VZ SZV. 

  

K bodu 20: Záver 

Predseda SZV požiadal delegáta Ing. Michala Mačičku, CSc. aby predstúpil a pri príležitosti 

jeho životného jubilea 90 rokov mu odovzdal Čestné uznanie Valného zhromaždenia SZV za 

celoživotné dielo v prospech včelárstva na Slovensku.  

Predsedajúci Mgr. Karol Kliment pri príležitosti životného jubilea 50 rokov zablahoželal 

predsedovi SZV Ing. Milanovi Rusnákovi a odovzdal mu vyznamenanie Štefana Závodníka. 

Predseda SZV poďakoval všetkým prítomným za účasť a poprial im veľa zdravia.  

 

 

V Trenčíne, dňa 15.8.2021 

 

Zapisovateľ: Ing. Jozef Čápek, PhD.  ............................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

František Mareček    ............................................... 

 

Ing. Peter Trnka    ................................................ 

 

Ing. Peter Beták, PhD.   ..............................................… 

http://www.vcelari.sk/

